
 

 

  GREIPSTAD IL 
Referat styremøte – håndballgruppa 

Tirsdag 06. august 2024 kl. 19.00 - 21.00. 

Til stede: Hilde Sunde, Randi Lian, Ronny Homme, Anne Marit Kulien, Anette Vatle, 

Tone Ramsland 

Ikke til stede: Jorunn Scheie, Reidun Kristiansen, Preben Olsen, Kenneth 

Tønnesland 

46 – 24 Referat fra forrige møte  

Godkjent 

47 – 24 Leders 5 minutter 

Påmelding av lag til årets sesong: alle trenere fikk beskjed om å sjekke selv om alt 

stemmer på «Min idrett», ingen tilbakemelding fra noen lag.  

Anja Edin foredrag: 12 september kl 17, Sygna tar 250 pax – vi må ha antall 

deltakere fra GIL innen 28. august. Plassene er forbeholdt spillere, trenere, 

foreldrekontakter og styrene i GIL. Åpner opp for andre om vi enda har ledige 

plasser. Vi må lage et skriv til HS om manglende støtte (kr 10 000) som hovedstyret 

skal dekke (Randi). Tone tar imot påmelding på tpette82@hotmail.com. Hilde sjekker 

om vi kan ha åpen kiosk og om fotballen kan være behjelpelig med infoskrivet.  

48 – 24 Økonomi 

Månedsrapport økonomi – Kasserer ikke tilstede, tas opp neste møte.  

49 – 24 Spill og trening 

Status draktbestilling: fortsatt mangler noen størrelser av diverse plagg, men det er 

på vei. Vi har rimelig god kontroll.  
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Annette lager et skriv til trenere om når de kan hente drakter mm.  

Vi har ikke fått langermede drakter til de minste. Anette sjekker hvorfor det ikke kom.  

50 – 24 Dommerkontakt 

Vi har 2 stykker som har sagt seg villige til å fortsette. En av disse kunne kanskje 

tenke seg å ta dommer 1-kurs. Anne Marit sendte link med informasjon. Man må 

være medlem av GIL for å dømme. Vi dekker da medlemsavgiften. Anne Marit 

sjekker om noen på J14 ønsker å dømme.    

51 – 24 Organisasjon 

Tornby Cup: 4 lag (J11, J13, G12, J14), ca 58 personer totalt med styret. Infoskrivet 

blir straks sendt ut. 

Toalettrulldugnad, tas på neste møte.  

52 – 24 Marked  

Status: kan marked ta på seg SoMe? Marked ikke tilstede, tas opp på neste 

styremøte.     

53 - 24 Utdrag fra årshjulet 

 

54 – 24 Eventuelt  

- Svane cup – kan dette bli en sponset turnering? Tas opp på neste møte.  

- Keepertrening: kan vi ha keepertrening på tvers av lag/klubber. En del 

keepere får for lite utfordringer. Hilde undersøker litt og kommer tilbake med 

mer info på neste møte.  



 

 

- Regler for å bli sendt hjem ved usportslig opptreden, hvem tar regningen. Tas 

opp på neste møte.  

- Vi må prøve å rekruttere flere herrespillere pga skade. Hilde lager skriv som 

sendes UIA. Styret vil og prøve å få til et nytt skadeforebyggende foredrag i 

høst med obligatorisk oppmøte for alle trenere i klubben.  

- Klubbhuset: nye rollebeskrivelser er sendt ut til sjekk i styret før det sendes 

Region SørVest. Vi mangler fremdeles representanter i styret, vi mangler 

representant fra J14, JG8, TH-laget. Annette sjekker med JG8, Hilde med TH 

og Ronny med J14.   

- Vi sjekker om når vi kan ha en åpen dag med flere kamper i hallen med gratis 

pølser ol. Vi ønsker å trekke folk til hallen. Vi jobber videre med dette/må finne 

en dato som passer.  


